

中国食品添加剂和配料协会 中国国际贸易促进委员会轻工行业分会 文件

中食添协〔2022〕 2 号

关于延期举办 FIC2022 展览会的通知

尊敬的参展商、参观商、合作伙伴及业界同仁：

当前，新冠肺炎疫情全球大流行仍处于持续发展阶段，国内疫情呈多点频发态势，疫情防控形势依然严峻。根据上海市防控办印发的《关于进一步加强我市聚集性活动疫情防控管理工作的通知》（沪肺炎防控办〔2021〕251 号）文件的要求，为了保障参会人员的安全和健康，同时确保展会效果，经过主办方的仔细研判和紧密协商，并与相关政府部门、展馆方、合作伙伴及部分展商沟通后，慎重考虑，现决定：原定于 2022 年 3 月 15～17 日举办的第二十五届中国国际食品添加剂和配料展览会（FIC2022）延期至 2022 年 5 月 31 日～6 月 2 日在国家会展中心（上海）举办。

因延期调整给您带来的不便，我们深表歉意。请各位参展商、观众及时调整参展、参观行程及安排并通知相关的合作伙伴。

我们将继续密切关注疫情防控态势，与有关主管部门保持密切沟通。展会延期，服务不断，FIC2022 将继续推进专业买家的邀请工作，扩大展会在海内外的宣传力度，为大家带来一场体验更好和效果更优的行业盛会。

衷心感谢各位参展商、参观商、合作伙伴及业界同仁一如既往的支持。期待不久的将来，与您相聚上海，共襄食品添加剂行业盛会！

关注协会官方网站(www.cfaa.cn)、微信和 APP, 了解 FIC 展会动态



协会订阅号



协会服务号



FIC 小程序



FIC APP



中国食品添加剂和配料协会



中国国际贸易促进委员会轻工行业分会

2022 年 2 月 10 日

主题词：FIC2022 延期 通知

中国食品添加剂和配料协会

2022 年 2 月 10 日印发

Notice on Postponement of FIC2022

Dear exhibitors, visitors, partners, and industry peers,

At present, the COVID-19 epidemic is still in the continuous development stage, with frequent outbreaks in many places in China, and severe epidemic prevention and control situation. According to the government requirements of the notice on further strengthening the epidemic prevention & control work, and after careful evaluation and close consultation and communication with the relevant staffs from government departments and exhibition venue, some partners and exhibitors, the 25th Food Ingredients China (FIC2022), originally scheduled on March 15-17, 2022, will be postponed to **May 31~June 2** in **National Exhibition and Convention Center (Shanghai)** in order to safeguard the safety and health of participants, and ensure the exhibition effect.

We apologize for the inconvenience caused by the postponement of FIC2022. Exhibitors and visitors are requested to adjust the schedule of exhibition, visit in time and inform relevant partners.

We will continue to pay close attention to the epidemic prevention and control situation and stay in close communication with relevant authorities. Although the exhibition is delayed, FIC2022 will continue to provide services, promote the invitation of professional buyers, expand the publicity of the exhibition at home and abroad, and bring you an industry event with better experience and effect.

Thank you for your full support of all these years to FIC. We are looking forward to meeting you in Shanghai in the near future to celebrate this grand event of food ingredients and additives industry.

Please follow www.cfaa.cn, Wechat and APP for FIC News.



CFAA
subscription
account



CFAA service
account



FIC Applet



FIC APP



China Food Additives and Ingredients Association
CCPIT Light Industry Sub-Council
Feb. 10, 2022